
Proposition: Inkludering av bredband i 
månadsavgiften samt avveckling av det 
gamla TV-antennätet 
Bakgrund 

Styrelsen har under det gångna året sett över föreningens avtal för bredband och TV-tjänster. 
De medlemmar som använder internet via det nuvarande avtalet betalar 125 kr per månad. 

Detta upplägg med individuella avtal medför flera nackdelar: 

● Högre kostnad per hushåll än vad som kan uppnås med ett nytt gruppavtal 
● Begränsade möjligheter att erbjuda support 
● Hastighet som högst 100 Mbit/s 

Styrelsen har därför undersökt möjligheten att teckna ett gruppavtal för hela föreningen, vilket 
skulle innebära att operatören finansierar en uppgradering av fastighetsnätet samt att bredband 
inkluderas i månadsavgiften. Dagens nät installerades 1999 vilket gör att den tekniska 
standarden begränsar vilken kvalitet och vilka tjänster som kan levereras. Det har även lappats 
och lagats genom åren, främst efter angrepp från råttor, och en uppgradering väntas göra 
fastighetsnätet mer robust. 

Samtidigt har användningen av det gamla TV-antennnätet (koax-nätet) minskat kraftigt. Boxer 
har upphört att erbjuda betalkanaler i nätet, vilket gör att det i dagsläget endast används för fria 
marksända kanaler. Underhåll och drift innebär en onödig kostnad för föreningen. 

Vad innebär beslutet? 

1. Bredband inkluderas i månadsavgiften. 
 Föreningen tecknar ett gruppavtal som ger samtliga lägenheter tillgång till bredband. 
Den totala kostnaden för gruppavtalet bedöms bli något lägre än dagens 125 kr per 
lägenhet och månad.  

Fördelar: 

○ Lägre totalkostnad för medlemmarna 
○ Högre kapacitet och bättre prestanda till varje lägenhet 
○ Tillgång till kundsupport via leverantören 
○ Leverantören ansvarar för fastighetsnät och aktiv utrustning vilket ger 

förutsägbara kostnader 



○ Möjlighet till tillval såsom TV och mobila tjänster 
○ Förenklad administration och bättre förhandlingsläge mot leverantör genom 

samlad användarbas. 
 

2. Det gamla TV-antennätet ska avvecklas. 
Då nätet är kostsamt att underhålla och används i allt mindre utsträckning, föreslår 
styrelsen att det tas ur drift. Utrustningen demonteras i samband med nästa planerade 
service eller teknisk åtgärd. Medlemmar som önskar se marksända kanaler hänvisas till 
alternativ via internet eller andra tekniska lösningar. 

Ekonomisk påverkan 

Den nuvarande separata internetavgiften på 125 kr tas bort. Kostnaden för gruppavtalet 
belastar föreningens resultat, men avgiften kommer inte att behöva justeras uppåt i nuvarande 
kostnadsläge. På sikt förväntas kostnadsbesparingar genom avvecklingen av det gamla 
TV-nätet. 

Förslag till beslut 
Styrelsen föreslår att föreningsstämman beslutar att: 

1. Bredband skall ingå i månadsavgiften enligt ovan beskrivna modell. 
 

2. Det gamla TV-antennnätet avvecklas i enlighet med styrelsens förslag. 
 

 


	Proposition: Inkludering av bredband i månadsavgiften samt avveckling av det gamla TV-antennätet 
	Bakgrund 
	Vad innebär beslutet? 
	Ekonomisk påverkan 


	Förslag till beslut 

